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Vragen: 
 
In de stukken staat: Het college geeft aan de definitie en bijbehorende 
doelstellingen verder te concretiseren en uit te werken in het circulaire beleid.  

1. Wat is er de afgelopen 3 maanden gebeurd met het verzoek van de 
commissie om in de startnotitie al verheldering te geven van begrippen 
zoals “volledig circulair”, “zoveel mogelijk” en “zo hoogwaardig 
mogelijk”?  

 
In de stukken staat: Er zijn verschillende meer gedetailleerde wensen 
genoemd, zo gaf ook de raadscommissie in eerste behandeling van de 
startnotitie extra input. Ook deze wensen kunnen onderdeel zijn van de 
verdere  
uitwerking.   

2. Welke wensen worden waarschijnlijk wel en welke wensen worden 
waarschijnlijk geen onderdeel van de verdere uitwerking in verband 
met bijvoorbeeld haalbaarheid en betaalbaarheid?  

 
In de stukken staat: Om de startnotitie uit te kunnen werken tot een 
uitvoeringsprogramma is 1 fte aan beleidscapaciteit nodig.  

3. Hoeveel FTE heeft de gemeente nu op het dossier circulaire economie, 
waarom is dit onvoldoende en voor hoe lang is de extra FTE naar 
verwachting nodig?  

4. Wat gebeurt er met de ambities uit de startnotitie indien er niet meer 
capaciteit mogelijk of vindbaar is?    

 
 
Antwoorden: 
 

1. Het proces van besluitvorming over raadsvrije onderwerpen is nieuw 
voor zowel raad als college. Aangezien de startnotitie een stuk is 
opgesteld door de raad, laat het college het al dan niet doen van 
aanpassingen in het stuk ook aan de raad. Invulling geven aan deze 
begrippen wordt opgepakt bij de uitwerking, omdat de invulling ook van 
de uitwerking afhankelijk is. Zie ook punt 1 onder de “wensen” uit de 
raadsmemo met wensen en bedenkingen. 

2. Alle input wordt meegenomen. Welke wensen wel of geen onderdeel 
worden van het vervolg is afhankelijk van een integrale afweging. 
Haalbaarheid en betaalbaarheid worden betrokken in deze integrale 
afweging. Als voorbeeld: hoe afvalstromen te hergebruiken, was één 

 



van de afzonderlijke wensen. Hoe met verschillende afvalstromen om 
te gaan, wordt uitgezocht bij de verdere uitwerking in beleid. Zo vergt 
de afvalinzameling van inwoners een andere benadering dan 
afval/materiaalstromen van de bouw. Dit wordt ook bekeken in 
samenhang met de startnotitie Afval- en grondstoffenbeleid 2024 – 
2030 en waar nodig met het op te stellen MVOI Actieplan. 

3. Er is nu niet één medewerker die zich puur met circulair beleid 
bezighoudt. De capaciteit op dit onderwerp ligt gefragmenteerd bij de 
medewerkers duurzaamheid, economie, afvalbeleid, maar ook bij 
beheer openbare ruimte en inkoop (met oog op MVOI). Bij elkaar 0.5 
fte kan als grove inschatting dienen. De gewenste 1 fte kan circulair 
beleid integraal oppakken, dit zal naar verwachting structureel nodig 
zijn. 

4. Dan kan uitwerking van de startnotitie niet worden opgepakt. 
 


